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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi volt az átvezénylés oka?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Több jelzés is érkezett az elmúlt hét folyamán, amelyben arra hívták fel a figyelmemet, hogy 
számos mentőutót és az azokon szolgálatot végző személyzetet vidékről Budapestre rendeltek 2021.
március 16-án.

A koronavírus elleni küzdelem egyik legfontosabb eleme a tájékoztatás, amely tájékoztatás a 
koronavírus-járvány elleni védekezésbe vetett bizalmat erősíti, ezzel hatékonyabbá téve a járvány 
terjedésének megakadályozására tett törekvéseket. A tájékoztatás elmaradása pontosan az ellenkező 
hatással jár, rombolja a bizalmat és csökkenti a védekezés hatékonyságát.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1. Hány mentőegységet rendeltek fel Budapestre a vidéki mentőállomásairól?

2. Milyen típusú feladatokat láttak el?

3. Mennyi volt a kiérkezése idő késedelme?

4. Hány Covidos beteget szállítottak?

5. Okozott a mentőegységek Budapestre történt átvezénylése az adott területen ellátási zavart?


